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Bijlagen:  

Volgende 
vergadering: 

23 januari 2024 

Verwelkoming door de voorzitter 
 
Goedkeuring verslag 5 september 

Geen opmerkingen. 

Evaluatie ontspanningnamiddag  

De deelnemers leken allemaal tevreden bij vertrek. Het was opnieuw een goede editie, bedankt 
iedereen voor de hulp. 
Het voorstel komt om de metalen lepels te vervangen door houten omwille van de kostprijs. 
In principe mag dit niet meer, lokale besturen worden verplicht om herbruikbare materialen te 
voorzien. Ook de verenigingen zullen zich hier vanaf 2025 aan moeten houden, we moeten ook 
ergens het goede voorbeeld tonen. 
Het is een idee om minder lepels te bestellen en in potjes op tafel te plaatsen.  
We bekijken het volgend jaar verder, dan zijn er misschien goedkopere alternatieven. 

Evaluatie fruitkorven 

Dit is goed verlopen, ook de afhaling was rustig en gestructureerd. Er was een misverstand bij de 
manden in Sint-Eloois-Winkel, er werd per ongeluk van een oude lijst gewerkt. 
1 persoon was net een week in de Zilverberg en dus niet thuis te vinden. 1 persoon bleek overleden 
en een ander in het ziekenhuis. De manden die niet konden geleverd worden, werden aan een 
andere persoon bezorgd. 
Dit jaar waren er geen dubbele manden. 
er wordt gevraagd volgend jaar na te denken over een alternatief voor het fruit. In Rustenhove 
lopen veel bezoekers weg met de attentie. Voorstellen: zeep, snoep van het Capellehof.) 
De grote manden voor de afdelingen met dementerende inwoners waren erg klein, er was te weinig. 

Artiest ontspanningsnamiddag 2024 

De artiesten die we eerder aanbrachten zijn niet beschikbaar, we stellen voor: 

• Herbert Verhaeghe 

• Herbert Verhaeghe met Bandit 

• Jo Vally 

• Arjen (voorprogramma) 
 
 



[Geef tekst op] 
 

Zorgzame buurt 

Zie PowerPoint. 
Extra opmerkingen/belangrijke punten: 

• Zorgzame buurt is een project tussen LDC Rustenhove en Lokaal bestuur ledegem dat 2 jaar 
duurde. 
Het wordt verdergezet ondanks het einde van de subsidies. 

• Buitenstaanders kunnen aansluiten bij de maaltijd. In Sint-Eloois-Winkel bij 
dienstencentrum Capelle, in Ledegem bij Rustenhove. Men moet Rustenhove verwittigen 
voor 9 uur ’s morgens. 

• Open Rustenhove dag had weinig aantrek. Het infomoment in samenwerking met OKRA had 
wel een grote opkomst. De groep werd in twee gesplitst omdat het Capellehof te klein was 
voor de groep. 
In de toekomst houden we dergelijke bijeenkomsten beter in een grotere zaal, nu werden 
mensen geweigerd omdat er een plaats meer was. 

• De gele doos is een succes, het geeft een gevoel van veiligheid. Er werd een nieuwe 
bestelling geplaatst. 

• De rookstop was een groot succes, 13 personen gaven elkaar onderlinge steun tijdens het 
stoppen. 

• Vorige vergadering werd geïnformeerd naar een quiz. We willen deze organiseren, maar 
enkel als er voldoende interesse is. Het is een quiz speciaal voor ouderen, de keuze ligt 
tussen retro (vragen over vroeger) en West-Vlaams (spreekwoorden, minder gekende 
woorden, …). Sommige verenigingen organiseerden in het verleden een quiz en dit was een 
groot succes. Andere twijfelen dat het een drempel met zich meebrengt. 
We vragen verenigingen te polsen of hier voldoende interesse voor is en dit te melden aan 
Mieke: mieke.vanpoucke@rustenhove.be. 
Meer informatie: www.quiztime.be. 

• Er zijn plannen om kooklessen voor mensen met diabetes te organiseren. 

Voorstelling Uit-databank en Reppido 

Er werd gevraagd een oproep te doen aan de verenigingen om de uit-databank meer te gebruiken. 
De kalender van het infomagazine is gelinkt aan de uit-databank, net als de digitale 
informatieborden. 
Voor interne activiteiten is dit in principe niet nodig, maar als men wil dat mensen de informatie 
kunnen vinden of anderen prikkelen door de activiteiten bekend te maken, kan dit dus via de uit-
databank. 
https://www.uitdatabank.be/ 
 
Reppido is een handig platform waar men meldingen kan doen.  
U geeft het probleem, de locatie en eventueel foto’s door, de melding gaat meteen naar de 
verantwoordelijke dienst die ermee aan de slag gaan. Als u, uw e-mail adres opgeeft, wordt u op de 
hoogte gehouden van het verloop. 
Uw melding krijgt ook een nummer waarmee u op het platform de vooruitgang kan volgen als u geen 
mailadres wil/kan geven. U kan er ook zien waar welke meldingen gedaan werden, dit om dubbele 
meldingen te vermijden. 
https://www.ledegem.be/ledegem/contact-en-openingsuren/iets-melden 

Bewegen met Bart 

Bewegen met Bart is een VZW dat een campagne startte in kader van de ouderenweek. 
Op het YouTube kanaal worden korte trainingsfilmpjes geüpload om 60-plusser in beweging te 
houden. 
https://www.youtube.com/@BewegenMetBart 

Varia 

• Felicitaties aan het lokaal bestuur voor hun aanpak van de wateroverlast. Snel gehandeld, 
mooi gedaan! 
De wegen liggen er relatief schoon bij, niet te veel modder. 

https://www.uitdatabank.be/


[Geef tekst op] 
 

• Vragen in kader van begraafplaatsen: 
o Klopt het dat een oud-strijder in zijn graf mag blijven: ja 
o Bij de graven van oud-strijders staat een gedenkplaat. Deze is niet meer leesbaar 

kan dit vernieuwd worden? 
o Kan er geen algemeen gedenkteken geplaatst worden met alle overschotten van 

graven die verwijderd worden zodat er voor de nabestaanden nog een plaats is om 
bloemen te zetten? 
Dit is er op het einde van het kerkhof. De namen staan er wel niet vermeld.  

o De graven die weggnomen worden krijgen een stempel. Kan die stempel verwijderd 
worden van het zerk?  
Dit kan zeker. 

o Wanneer starten ze in RK met de uitgravingen?  
Dit neemt veel tijd in beslag omdat er controle moet gebeuren om fouten zeker te 
vermijden. Momenteel zijn ze gestart in Sint-Eloois-Winkel. 
Voorlopig worden de legen plaatsen ingezaaid en worden geen nieuwe graven op de 
oude plaatsen gemaakt.  

o Hoe weet je dat het graf zal verwijderd worden? 
De oudste van de nakomelingen krijgt een brief, erna wordt er een bordje bij het 
graf geplaatst als verwittiging dat het graf zal weggenomen worden.  

 

 
 


